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In deze nieuwsbrief leest u de meest recente ontwikkelingen binnen de Gelderse Statenfractie van de SGP

1 februari 2019

Beste lezer,
De eerste nieuwsbrief van het jaar 2019. Er is in de achterliggende
periode alweer veel gebeurd. We hebben afscheid genomen van
onze commissaris van de Koning, Clemens Cornielje, en we hebben
de eerste reguliere Statenvergadering inmiddels achter de rug.

Tevens zijn we op 25 januari jl. gestart met onze
verkiezingscampagne in aanloop naar de verkiezingen voor
Provinciale Staten en Waterschappen D.V. 20 maart aanstaande. 
Er ligt een drukke periode voor ons. Mogen wij rekenen op uw
meeleven en gebed?

Klaas Ruitenberg,
Voorzitter Gelderse SGP-Statenfractie

https://gelderland.sgp.nl/actueel/startbijeenkomst-verkiezingscampagne/10183
https://gelderland.sgp.nl/actueel/ingediende-vragen-veiligheid-gelderse-bruggen/10218


Startbijeenkomst verkiezingen

Vrijdagmiddag 25 januari startte de Gelderse SGP 
in Arnhem haar verkiezingscampagne voor zowel 
de provinciale verkiezingen als de
waterschapsverkiezingen met de slogan

‘Samen voor het Gelderland van morgen
en vóór een duurzaam waterbeleid’.

Tijdens de startbijeenkomst werd het eerste 
exemplaar van het verkiezingsprogramma door
bestuursvoorzitter J. Top overhandigd aan 
lijsttrekker K. Ruitenberg. [...]

Lees hier meer

 

Ingediende vragen veiligheid
Gelderse bruggen

De SGP heeft vragen ingediend betreffende het
onderhoud aan de Gelderse bruggen. 
Dit naar aanleiding van de situatie die bij de 
Merwedebrug in Gorinchem is ontstaan.

Lees hier meer over deze vragen

 

Aansluiting A1/A30

De Provinciale Staten van Gelderland hebben tijdens 
de vergadering van 30 januari met algemene 
stemmen het voorstel voor een bijdrage aan de 
aansluiting A1/A30 aangenomen.

Lees hier wat dit betekent

 

Versnelde invoering LED-
verlichting langs provinciale
wegen

Op verzoek van Provinciale Staten zijn door de 
ambtelijke organisatie meerdere scenario’s uitgewerkt 
om versneld over te stappen op LED-verlichting langs 
de provinciale wegen van Gelderland. Dit leidt tot een 
aanzienlijke energie besparing. De vraag is vooral op 
welke termijn we die energiebesparing willen [...]

Lees hier verder
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Evaluatie bestuursperiode 
2015-2019

Tijdens de Statenvergadering van 30 januari werd 
de bestuursperiode van 2015-2019 geëvalueerd. 
In zijn bijdrage dankte Klaas Ruitenberg namens 
de SGP het college voor hun inzet en samenwerking. 
Hij sprak zijn waardering uit voor het feit dat de 
diverse geledingen dichter bij elkaar gekomen zijn. 
We staan immers samen voor het Gelderland van
morgen. Hij wees erop dat [...].

Lees hier verder

 

Beantwoording Statenvragen
verkeersveiligheid

De SGP had vragen gesteld over de verkeersveiligheid
van de A15 naar aanleiding van een bericht in de
Gelderlander over het zorgwekkend aantal ongevallen 
op deze snelweg.

Gedeputeerde Staten hebben inmiddels antwoord
gegeven op deze vragen. 

Lees hier de antwoorden

 

Schriftelijke vragen
interprovinciaal wolvenplan

Evaluatie Gelders Energie
Akkoord (GEA)
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Wilt u meer informatie over de Gelderse Statenfractie?

 

Neem dan contact op met Janneke Duerink-Folmer, 
fractie- en communicatiemedewerker van de 
Gelderse Statenfractie

T 06 - 10 69 29 68
E sgp@ps.gelderland.nl

www.gelderland.sgp.nl

In de commissie RLW is op 5 december het concept 
Interprovinciaal wolvenplan besproken. Vervolgens 
is het plan door het IPO op 24 januari 2019 definitief 
vastgesteld. Ondertussen lijkt duidelijk te worden dat 
de wolf in Gelderland zijn intrede heeft gedaan.

De SGP-fractie maakt zich zorgen om de komst 
van de wolf naar Gelderland en stelde hier 
schriftelijke vragen over. 

Lees hier welke vragen wij stelden

 

In de afgelopen maanden is de uitvoering van het GEA
geëvalueerd door onafhankelijke adviseurs. Het GEA is
een akkoord, opgesteld in 2015, en sindsdien getekend
door meer dan 200 partijen (waaronder de provincie en
alle Gelderse gemeenten), waarin de ambitie wordt
uitgesproken om in heel Gelderland te komen tot
energieneutraliteit in 2050. Dat houdt in dat dan alle
benodigde energie wordt verkregen uit duurzame
bronnen, en dus niet meer uit fossiele brandstoffen zoals
kolen, aardolie en aardgas. Energie besparing is [...]

Lees hier verder

 

 
‘Wij zijn voortdurend van de Heere afhankelijk en 

moeten alles van Hem alleen verwachten’

Matthew Henry
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